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Algemeen Bestuur Veiligheidsregio NHN 

 

Nr Onderwerp 

 

1 

 

Opening 

Voorzitter burgemeester Schouten opent om 10.15 uur de vergadering en heet allen welkom.  

In verband met de weersomstandigheden kan dhr. Pol helaas niet naar de raadszaal in Bergen 

komen en sluit digitaal aan.  

 

De voorzitter deelt mee dat mevrouw Van Kampen bij deze vergadering aansluit als 

burgemeester van gemeente Schagen en als waarnemend burgemeester van gemeente 

Bergen. Mevrouw Hoekstra neemt voor het eerst deel aan de vergadering van het algemeen 

bestuur als burgemeester van gemeente Enkhuizen. Er wordt haar een bloemetje overhandigd 

en ze wordt hartelijk welkom geheten als nieuw bestuurslid.  

 

Datum Vrijdag 6 december 2024 

Tijd 10.15 - 11.15 uur  

Locatie Raadszaal Bergen NH, Molenweidtje 2, 1862 BC Bergen (in gebouw Zwembad De 

Beeck) 

Aanwezig Mevrouw A.M.C.G. Schouten, voorzitter, burgemeester Alkmaar 

De heer B. Tap, burgemeester Castricum 

De heer J. de Boer, burgemeester Den Helder 

De heer M.F. Poorter, burgemeester Dijk en Waard 

De heer P. Dijkman, waarnemend burgemeester Drechterland 

Mevrouw J. Hoekstra-Sikkema, burgemeester Enkhuizen 

Mevrouw M. ten Bruggencate, burgemeester Heiloo  

Mevrouw R. van Dam, burgemeester Hollands Kroon 

De heer J. Nieuwenburg, burgemeester Hoorn 

Mevrouw M. Bonsen-Lemmens, burgemeester Koggenland  

De heer M. Pijl, burgemeester Medemblik 

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen, burgemeester Schagen en waarnemend 

burgemeester Bergen NH 

De heer R. Wortelboer, burgemeester Stede Broec 

De heer M. Pol, burgemeester Texel 

De heer K. Taneja, secretaris, directeur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

Mevrouw M. Markhorst, ambtelijk secretaris Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

De heer E.J. Paulina, Directeur Publieke Gezondheid (DPG) 

De heer H.J. Klein, beleidsadviseur Kabinetszaken provincie Noord-Holland 

Afwezig De heer G.J. van den Hengel, burgemeester Opmeer 

Mevrouw E.G.P. Cremers, districtschef Politie Noord-Holland Noord 

De heer R. Bosma, Dijkgraaf Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

Mevrouw A. Kortenray, directeur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

De heer S.M. Diekstra, regionaal militair beleidsadviseur Veiligheidsregio NHN 

Mevrouw L.F. Ringnalda, officier van justitie, arrondissementsparket Noord-Holland 

De heer L.H. Hamers, Regionaal militair commandant, Defensie 
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De voorzitter geeft aan dat er na deze vergadering nog een korte besloten vergadering zal 

plaatsvinden om het verslag inzake het agendapunt met betrekking tot de consultatie van het 

nieuwe wetgevingstraject te behandelen. Dit agendapunt is op verzoek van het ministerie van 

J&V in beslotenheid behandeld op 25 oktober 2024.  

 

2 Vaststelling agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. De agenda wordt hiermee vastgesteld. 

 

3 

 

Algemene mededelingen 

De voorzitter geeft aan dat dhr. Van den Hengel (burgemeester van Opmeer), dhr. Bosma 

(Dijkgraaf Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier), dhr. Diekstra (Regionaal Militair 

Beleidsadviseur VRNHN) en mevrouw Cremers (districtschef Politie Noord-Holland Noord) zich 

hebben afgemeld voor de vergadering.  

 

De voorzitter deelt mee dat ze dhr. Taneja heeft verzocht om het algemeen bestuur te 

informeren over de wijze waarop de VR NHN nu omgaat met de risico’s van vuurwerkopslag, 

aangezien de wetgeving niet (op korte termijn) wordt aangepast. Dhr. Taneja heeft toegezegd 

om op korte termijn hierover een brief aan het algemeen bestuur te sturen. 

 

4 Vaststelling verslag vergadering d.d. 25 oktober 2024  

Het algemeen bestuur wordt gevraagd om het conceptverslag van de vergadering van het 

algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord van 25 oktober 2024 vast te stellen. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

5 Terugkoppeling Veiligheidsberaad 

De voorzitter geeft aan dat er sinds 25 oktober 2024 geen vergadering van het 

Veiligheidsberaad heeft plaatsgevonden. De volgende vergadering vindt plaats op 13 december 

aanstaande en dan staan de volgende belangrijke zaken op de agenda, te weten: de 

voorgenomen 10% bezuinigingen op de veiligheidsregio’s door het Rijk, collectiviteit in de 

brandweerzorg, de landelijke regeling PTSS en KCR2.  
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Ingekomen stukken 

- Brief Regietafel inzake indexatie kadernota voor de begroting 2026 

- Visie 2024-2028 Zorg- en Veiligheidshuis Noord-Holland Noord 

- Brief Veiligheidsberaad aan ministerie J&V inzake  ‘reactie op uw verzamelbrief d.d. 01 

oktober 2024’  

 

Het algemeen bestuur heeft de ingekomen stukken ter kennisname aangenomen. 

 

7 Reglement van Orde Algemeen bestuur 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd het Reglement van Orde voor het algemeen bestuur van 

Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 2024 vast te stellen.   

 

De voorzitter geeft aan dat het reglement van orde is geactualiseerd, omdat het vigerende 

reglement van orde sterk is verouderd en niet meer aansluit bij de huidige praktijk. 

Dhr. Pijl geeft aan dat hij geen opmerkingen heeft over het reglement van orde, maar dat hij in 

het vervolg graag een was-wordt lijst ontvangt van de wijzigingen.  
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Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
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Normenkader 2024 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd om het normenkader 2024 vast te stellen. 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer, portefeuillehouder financiën. Dhr. De Boer geeft 

aan dat het stuk geen verdere toelichting behoeft. Mevrouw Van Dam geeft aan dat er vanuit de 

auditcommissie ook geen aanvullingen zijn op het Normenkader 2024.  

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

9 Bestuursrapportage 2024-2  

Het algemeen bestuur wordt gevraagd om: 

1) de financiële afwijkingen veiligheidsregio (inclusief mutaties reserves) voor het 

begrotingsjaar 2024 en het  geprognotiseerde resultaat 2024 (exclusief ambulancezorg) € 

501.000 negatief vast te stellen; 

2) de financiële afwijkingen ambulancezorg (inclusief mutaties reserves) voor het 

begrotingsjaar 2024 en het  geprognotiseerde resultaat 2024 €  125.000 negatief vast te 

stellen; 

3) de bestuursrapportage 2024-02 vast te stellen. 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer, portefeuillehouder financiën. Dhr. De Boer legt 

uit dat er een reserve is van €1,8 miljoen (norm van 2,5%).  Door de systematiek van de hogere 

inflatie en de correctie 3 jaar later, moet er nu aanspraak worden gedaan op de reserve. Er 

wordt verwacht dat de reserve de komende jaren weer wordt aangevuld tot €1,8 miljoen.  

 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Dam namens de auditcommissie. Zij geeft aan 

dat de verschillen goed te verklaren zijn. De auditcommissie zal erop letten dat de reserve de 

komende jaren weer op orde wordt gebracht. 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Dijkman. Dhr. Dijkman refereert aan de brief inzake de 

indexatie en vraagt hoe dit zich verhoudt tot de bestuursrapportage. Wanneer hebben de 

correcties effect op de resultaten? Is dit al meegenomen in de bestuursrapportage of is er nog 

een buffer? Dhr. De Boer geeft aan dat dit zal worden uitgezocht en zal dit terugkoppelen via de 

auditcommissie. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

10 Brandweer 

 

10.1 Terugkoppeling bestuurlijke adviescommissies en bestuurlijke overleggen 

 

Mevrouw Bonsen geeft een terugkoppeling vanuit de BAC Brandweer van 27 november 2024. 

Ze geeft aan dat er spanning heerst tussen stelselverantwoordelijkheid en autonomie van de 

veiligheidsregio’s. Daarnaast is er gesproken over de uniforme regeling PTSS, welke ook terug 

komt in het Veiligheidsberaad. Vanuit het ministerie wordt er aangedrongen op monitoren en 

daar komen systeemkosten van €1,7 miljoen bij kijken. De bestuurlijke adviescommissie is van 

mening dat deze kosten voor rekening van het Rijk komen.  
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De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Dam. Mevrouw Van Dam informeert naar de 

stand van zaken met betrekking tot de pilots ‘brandweerassistent’ en ‘first responder’. Zij geeft 

aan dat er door verschillende instanties positief op de pilots is gereageerd en is benieuwd naar 

de voortgang. Mevrouw Bonsen koppelt terug dat de RCDV ook positief heeft gereageerd op de 

pilots en er nu landelijk wordt gewerkt aan een toekomstbestendige brandweer. Men is in 

afwachting van het ministerie voor het ontvangen van middelen om de toekomstbestendige 

brandweer uit te kunnen rollen. Er zijn momenteel nog geen concrete vervolgstappen. 

 

11 Crisisbeheersing 

 

11.1 Terugkoppeling bestuurlijke adviescommissies en bestuurlijke overleggen 

 

Dhr. Poorter geeft een terugkoppeling vanuit de BAC Crisisbeheersing die heeft plaatsgevonden 

op 28 november 2024. Er is gesproken over de preconsultatie herziening wet veiligheidsregio’s, 

eerste tranche. Hierbij is gediscussieerd over het gebruik van de termen ‘ramp’ en ‘crisis’ en is 

er besloten om de term ‘crisis’ aan te houden. Ook is er gesproken over aandacht van de 

governance in de grensregio’s, waar momenteel aan gewerkt wordt. Daarnaast is er uitvoerig 

gesproken over de wetswijziging met betrekking tot de aanwijsbevoegdheid in de koude en 

warme fase bij een bovenregionale crisis. Voor de koude fase is afgesproken om in te zetten op 

zoveel mogelijk op overeenstemming gericht overleg in het Veiligheidsberaad. Dhr. Poorter wil 

bij deze de oproep doen aan de voorzitter om dit te benadrukken bij het Veiligheidsberaad. De 

voorzitter geeft aan dat hij hierop kan rekenen.   

 

De voorzitter geeft aan dat de BAC IV twee keer bijéén is geweest in november. Dhr. Van den 

Hengel is nu afwezig en wordt gevraagd eventuele belangrijke punten uit deze overleggen nog 

terug te koppelen voor het Veiligheidsberaad volgende week.  
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Zorg in de veiligheidsregio 

 

12.1 Terugkoppeling bestuurlijke adviescommissies en bestuurlijke overleggen 
 

Dhr. Pijl geeft een terugkoppeling van de onderwerpen in de laatste commissievergadering. De 

volgende onderwerpen zijn hier aan de orde geweest: 

• Visie Zorg- en veiligheidshuis NHN 

• Lidmaatschap ledenvergadering ambulance voorziening 

• In de bestuurlijke leertafel, waaraan ook wethouders en externe partners zoals de GGZ 

deelnemen, is gesproken over de 2% groep. Dit is een groep jongeren die op steeds 

jongere leeftijd zwaardere delicten pleegt en daarbij is een gesproken over een effectief 

stelsel van zorg en aanpak van die groep.  

  

12.2 Wijziging lid algemene ledenvergadering RAV NHN 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd: 

1. a) decharge te verlenen aan de heer De Boer als lid van de algemene ledenvergadering van 

de Regionale Ambulancevoorziening Noord-Holland Noord.  

b) de heer Pijl als vertegenwoordiger namens VR NHN aan te wijzen, zodat deze VR NHN 

in en buiten rechte vertegenwoordigt tijdens de algemene ledenvergadering van Regionale 

Ambulancevoorziening Noord-Holland Noord.  
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De voorzitter bedankt dhr. De Boer voor zijn deelname als lid en wenst dhr. Pijl veel succes toe 

met zijn nieuwe rol. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

13 Rondvraag 

De leden geven aan geen punten te hebben voor de rondvraag. 

 

14 Sluiting 

De voorzitter bedankt gemeente Bergen voor haar gastvrijheid de afgelopen jaren en deelt mee 

dat de vergaderingen in 2025 zullen plaatsvinden op het kantoor van de Veiligheidsregio Noord-

Holland Noord in Alkmaar. Ze bedankt de bestuursleden voor hun bijdrage en sluit om 10.45 uur 

de vergadering. 

  

  

  

Het verslag is vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van 14 maart 2025. 

 

 

 

 

 

___________________     ___________________  

 

A.M.C.G. Schouten     K. Taneja 

Voorzitter       Secretaris  

 


